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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Hogy kívánja a Kormány rendezni a honvédség létszámbeli problémáit? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Hadsereg els ődleges problémája a technikai fejletlenség és a harci alakulatok ki s

létszáma. Az önkéntes haderőnk is rendkívül „elöregedett”, így ezekre az információkra
vonatkozó kérdéseimre szeretnék választ kapni .

1. Mekkora a Magyar Hadsereg teljes létszáma ?
2. Mekkora a közvetlenül harcban bevethető , jelenleg állományban lévő hivatásos és

szerződéses katonák száma?
3. Mekkora az önkéntes állomány létszáma ?
4. Az önkéntes állományon belül mekkora a 30 életév alatti katonák létszáma, a 30 -

50 életév közötti katonák létszáma és az 50 életév feletti katonák száma ?
5. Hány éves a legid ősebb önkéntes állományban lévő katona?
6. Mekkora a MH 34. Bercsényi László Különleges Műveleti Zászlóalj létszáma ?

7. Hány, állományban lév ő katona rendelkezik jelenleg a „Combat ready ”
minősítéssel?

Budapest, 2014. november 10 .

Tisztelettel :

Mirkóczki Ádá m
Jobbik

Mirkóczki Ádám
országgyű lési képvisel ő
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